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REmBLIC OF VANUA'lU 

LIQUm LIOOOoo (~OO) CJRIJI!R 
RO. 61 OF 1967 

An Order to prohibit .the sale and supply of liquor in Vanuatu in the 
interest of public peace and good order during the general elections. 

IN EXmCISE of the powers conferred by section l4A of the Joint Liquor 
Licensing Regulation No. 18 of 1968, as amended, I hereby make the 
following Order : -

SALE OF LIQIk'.R IN VANUA'lU mooIBITED 
i. Supject to section 2, the sale and supply of alcoholic liquor at 

licenced premises within the Republic of Vanuatu whether for 
consumption on or off the premises, is hereby prohibited from 
7.30 am on FriclaY the 27th day November, 1987 until midnight on 
Wednesday the 2nd day of December, 1987. 

EICEPl'IOO 
2. Notwithstanding the provisions of Section 1, alcoholic liquor may 

be sold during ,the said period within the normal hours of opening 
in restaurants and hotels to bona fide customers for consumption 
with their meals. 

~ 
3. This Order shall come into force on the 27th day of November, 1987. 

MADE at Port Vila this "?~ day of November, 1987. 
,,~ . 



REPUBLIQUE DE VANUATU 

ARRETE NO. 61 DEt987 
SUR LES LICENCES D'ALCOOL(INTllRDICTION) 

En vue d'assurer la paix, l'ordre et 18 securite publics durant; lea 
elections generales, et 

EN VERTU' des pouvoirs que lui confere l' article 14A du Reg1ement 
Conjoint No. 18 de 1968 sur les licences d'a1coo1, tel. qu'amende, Ie 
mlnistre de l'Interieur 

A R R ll: TE 

INTERDICTION DE VENTE D'ALCOOL A VANUATU 
1. 'So.us reserve de l'article 2, 18 vente et 1a fournlture de bois sons 

alcoolisees, Ii consommer sur place au 11. emporter, par les 
,ltablissements titulaires d 'une licence d 'alcool sont interdites 

I . . 
dans laRepublique de Vanuatu du vendredi 27 novembre 1987 11. 7h30 
au mercredi 2 decembre 1987 a minuit. 

EXCEPTION 
2. Monobstant les dispositions de' l'artic1e 1, les bOissons 

alcClolisees peuvent ~tre.vendues dans les hotels et les restaurants 
aux clients debonn'e fo1 pour accompagner les repas qu 1 i Is y' 
consomment aux heU1:.es norma les d ·ouverture. durant 1a periode 
frappee d'interdiction. 

MISE F.N VlGUEUR 
;3. Cet Arrete entrera en vigueur le 27. novembre 1987. 

FAIT a Port-Vila Ie 6th novembre 1987. 

S.J.!lEGENVANU 
MINISTRE DE i,'INTERIEUR 


